
AGENDA Arbetsgrupp Kontosynk 
 
När: 26 april 2021 13:00 – 14:00  
 
Uppdragspunkter 
 

AP Vad Tid 
    

 
 

1. Välkomna! 
Rasmus hälsar välkommen. Ingen övrig punkt läggs till på agendan. 
 

2. Nytt sen sist (Internetstiftelsen) 
1. Kontosynkmiljö migrerad 

 
Kontosynks produktionsmiljö och Trial-miljö är nu migrerad till Federationsadmin. 
https://www.skolfederation.se/teknisk-information/kontosynk/tekniska-miljoer/ 
 
 

3. Beställning och Leverans i Kontosynk 
 
Diskussion avseende att inkludera BoL i Kontosynk. Arbete pågår i BoL-gruppen och 
även i TK450 AG06.  
 
Införandet skulle i så fall innebär en differentiering av klienter och servrars syfte 
baserat på taggar i metadata, där EGIL idag har ”egilv1” och BoL får motsvarande. 
 
Arbetsgruppen är enig i initialt skede om att den hellre ser att den inkluderas i 
Kontosynk på detta vis än att det hanteras i en separat federation. Krav ställs då på 
konsumerande klienter och servrar att kunna differentiera innehållet i metadata. 
 
Internetstiftelsen nämner att den gamla Kontosynk-miljön kan användas som PoC för 
BoL. Med den kan autentiseringen testas innan en slutgiltig kravställning för införande 
i Kontosynk kan göras. 
 

4. Status laget runt 
1. Hur kommer vi vidare? 
2. Vilka är bromsklossarna? 
3. Vilket stöd behövs? 
 
Internetstiftelsen nämner att sett över arbetsgruppens tid så är det få som har anslutit 
sig till Kontosynk. Finns det insatser som kan göras för att förenkla anslutning? Finns det 
hinder som inte har lyfts upp? 

 
Den allmänna uppfattningen är att det är mycket arbete på gång hos kommuner med 
EGIL. Joe meddelar att han har mycket att göra.   
 



Läromedia nämner att de arbetar med att tillgängliggöra deras SCIM-server för andra 
tjänsteleverantörer under någon form av open source-licensiering. 
 
Markaryd har haft dialog med ILT för införande. De har även talat med Stockholms stad. 
Där nämner PhenixID att de har god kontakt och kan hjälpa i vidare dialog. 
 
Skolverket nämner att gällande användningen av SS12000 så fortsätter den dialogen i 
FFIS nya arbetsgrupp för SS12000. 
 
Utmaningen är identitetshanteringen i grunden. Det kan finnas vits att lyfta upp detta i 
kommande event eller dylikt. Det finns insatser att göra. Internetstiftelsen tar med sig 
detta inför planering av höstens insatser. 

 
5. Etablera nätverk på forum? 

 
Är det intressant att fortsätta dialog mellan arbetsmöten i ett forum? 
Internetstiftelsen tar dialogen vidare i mejllistan. 

 
6. Nästa möte 

Hann ej bestämmas. Förslag skickas i arbetsgruppen till ett datum i juni. 


